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Vragen van de leden De Roon en
Brinkman (beiden PVV) aan de
ministers van Justitie en van
Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties over
burgemeesters die hun rol niet zien
zitten na vrijlating van tbs’ers.
(Ingezonden 28 augustus 2009)

1
Bent u bekend met het bericht
«Politiek kwetsbaar door tbs’ers»?1

2
Deelt u de mening dat het
noodzakelijk is dat burgemeesters op
de hoogte worden gesteld van
risicovolle situaties rondom
ex-gedetineerden en tbs’ers zodat de
bevolking kan worden beschermd
tegen recidive? Zo nee, waarom niet?

3
Hoe beoordeelt u de bezwaren van de
leden van het Nederlands
Genootschap van Burgemeesters in
het algemeen en de opinie van de
scheidend burgemeester van Almelo
in het bijzonder, die vindt dat de
officier van justitie de wettelijke
bevoegdheid moet krijgen om
voorwaarden te stellen aan tbs’ers
die terug willen keren in de
maatschappij?

4
Bent u bereid deze bezwaren weg te
nemen? Zo ja, op welke manier?
Zo nee, waarom niet?

1 De Telegraaf, 26 augustus 2009
http://telegraaf.mobi/telegraaf/telegraaf/
content//proj/telegraaf/open/wap/
articles/binnenland/1004693887_1.xml

Antwoord

Antwoord van minister Hirsch Ballin
(Justitie), mede namens de minister
van Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties (ontvangen
30 september 2009)
Zie ook Aanhangsel Handelingen,
vergaderjaar 2008–2009, nr. 126

1
Ja.

2
Ja, dit is wenselijk. Openbare orde en
veiligheid vormen het domein van
burgemeesters. De terugkeer van
bepaalde categorieën ex
justitiabelen/ernstige gewelds- en
zedendelinquenten brengt een zeker
risico op verstoring van de openbare
orde en veiligheid met zich mee.
Soms zijn burgemeesters daarom
genoodzaakt binnen hun taken en
bevoegdheden maatregelen te
nemen. Een goede
informatievoorziening is daarvoor
onontbeerlijk.

3 en 4
Bij de voorgenomen beëindiging van
de tbs kan de officier van justitie een
vordering doen tot het opleggen van

voorwaarden bij de beëindiging van
de tbs, de voorwaardelijke
beëindiging. Het is uiteindelijk de
rechter die deze voorwaarden oplegt.
Het onthouden van informatie aan
het openbaar bestuur over de
terugkeer van ernstige gewelds- en
zedendelinquenten acht ik, in het licht
van de openbare orde en veiligheid,
ongewenst. Het is mij bekend dat
burgemeesters van mening
verschillen over mijn voornemen het
openbaar bestuur in de toekomst te
informeren over de terugkeer van
ernstige gewelds- en
zedendelinquenten. De vraag of de
burgemeester voldoende
bevoegdheden heeft om zijn
verantwoordelijkheid te nemen op
het gebied van de openbare orde en
veiligheid, wordt wisselend
beoordeeld. Voorstanders van de
informatievoorziening zijn van
oordeel dat de bevoegdheden
toereikend zijn, maar beter benut
moeten worden. Medio september
2009 is de pilot bestuurlijke
informatievoorziening van start
gegaan waaraan 15 gemeenten
deelnemen. Samen met deze 15
gemeenten wordt een generieke
informatiestroom ingericht. Deze pilot
zal in het tweede kwartaal van 2010
worden geëvalueerd. Deze evaluatie
zal ook uitwijzen of er door de
deelnemende gemeenten in de
praktijk knelpunten worden ervaren
met de beschikbare bevoegdheden,
en of en in welke vorm de
bestuurlijke informatievoorziening
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wordt voortgezet. U bent op 29 juni
2009 (Kamerstukken II, 2008/09,
29 452, nr. 116) geïnformeerd over
deze pilot. In deze brief heb ik u ook
geïnformeerd over de uitkomsten van
de evaluatie van de pilot Zicht op
Enschedese tbs-gestelden (Zoet)
waarin positieve ervaringen zijn
opgedaan met de bestuurlijke
informatievoorziening rond
tbs-gestelden.
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